
coNsrlruL JUDETEAN BUZAU

PROCES - VERBAL

incheiat in gedinfa ordinard a Consiliului Judelean Buzdu
din data de 29 octombrie 2OO9

Lucrbrile gedintei sunt conduse de domnul Mocanu Victor - Pregedintele
Consiliului Judetean Buzdu.

La lucrbrile gedintei participS: vicepregedingii Consiliului Judetean David
gtefan gi Manolescu Cecilia gi consilierii judeteni Baciu Gabriel - Paul, Barna
Mariana, Bodea Gheorghe, Burducea Adrian, C?rlan Gheorghe, Drdgoi Emilian,
Dobrici Dumitru, Ene Dumitru, Enescu Liviu - Adrian, Faifer Ioan, Ghinioiu
Constantin, Ilieg Alina, Istrate $tefan, Ivagcu D5nut, Mateegescu Ioan - Caton,
Munteanu Sorin, Neagu Petre - Emanoil, Mocanu Liviu Mihail, Munteanu
Mariana - Anuta, Olariu Vasile, Pitig Cornel, Popescu D. Ion, Podeanu Aurelian
,Rinciog Dan, Scintei Faustin - Doru, Rogioru Claudia - Cecilia ,Tudor Mariana -
Carmen, Voicu Constantin.

La gedintb sunt prezenti 28 consilieri judeteni.
Lipsesc 2 consilieri judeteni: Mateiu $tefania gi Nicu Cristian-Costel iar 2

vor veni pe parcursul desfSgurbrii gedintei (Neagu Petre Emanoil gi DobricS
Dumitru).

*

La lucrdrile gedintei mai participi doamna Dumitra Drdghici - Secretarul
judetului Buz5u, doamna Oprea Mirela - directorul executiv al Directiei juridice
gi administratie publicb local5, domnul Ciolan Liviu - directorul executiv al
Directiei economice.

*

De asemenea, la lucrdrile gedintei mai participb reprezentanti ai presei,
radiourilor gi posturilor locale de televiziune, reprezentanti ai unor partide,
precum gi ai unor organizatii neguvernamentale.

t<

Domnii consilieri au fost convocati la gedinta ordinarb prin convocare
scrisi cu numbrul de inregistrare 1439 din 23 octombrie 2009.



,(

in deschiderea lucrdrilor gedinlei ordinare a Consiliului Judelean Buzbu,
domnul Pregedinte al Consiliului Judetean - Mocanu Victor, a spus:

- Bunb dimineata gi bine ati venit la gedinta ordinari a Consiliului
Judetean.

In temeiul art. 94, alin. (1), din Legea nr. 2151200L a administratiei
publice locale, republicat6, cu modificdrile gi completirile ulterioare, prin
Dispozitia Pregedintelui nr. 304 din 23 octombrie 2009, Consiliul Judetean
Buzbu a fost convocat astbzi, 29 octonibrie a.c., Tn gedintb ordinar5.

La gedint5 sunt prezenti 28 consilieri gi Pregedintele Consiliului judetean
Buziu.

Lipsesc 4 consilieri ( 2 consilieri judeteni Mateiu $tefania gi Nicu
Cristian-Costel - motivat, iar 2 - Neagu Petre Emanoil gi Dobricb Dumitru vor
veni pe parcurs.

$edinta este legal constituit5 gi Tgi poate desf5gura lucririle.

*

tn conformitate cu prevederile art. 57 alin.(S) din Regulamentul de
organizare gi functionare a Consiliului Judetean Buzdu gi ale art. 42 din Legea
nr. 2t51200t a administratiei publice locale, republicatS, cu modificbrile gi
complet5rile ulterioare, procesul-verbal al gedintei Consiliului Judelean Buzdu
din data de 30 septembrie a.c., a fost afigat pe site-ul Consiliului Judetean
Buzbu, domnii consilieri putdnd astfel s5 verifice daci interventiile pe care le-au
fbcut in timpul gedintei au fost corect mentionate. Cu aceastb ocazie, doamna
consilier judetean Tudor Mariana a formulat o observatie la consemnarea
aprecierilor grupului PNL la proiectul de hotir6re privind actualizarea fondului
de rulment gi in consecintd se va face cuvenita rectificare.

DacH nu sunt alte observatii, supun aprobbrii prin vot, procesul-verbal al
gedintei ordinare din 30 septembrie 2009.

Supus la vot, procesul-verbal al gedintei ordinare din 30 septembrie 2009
a fost aprobat cu 29 de voturi ,,pentru" de cei 28 de consilieri judeteni prezenti
la gedinti gi Pregedintele Consiliului Judetean (29 de voturi ,,pentru').

Pentru gedinta de astdzi vb propun urmbtoarea ordine de zi:

f. PROfECTE DE HOTilRARE privind:

1. Asigurarea caracterului public al autorizatiilor de construire, precum gi
al documentatiilor de amenajare a teritoriului gi urbanism.



2. Aprobarea Planului Judetean de gestionare a degeurilor in judetul
Buzbu.

3. Stabilirea taxelor gi tarifelor ce vor fi practicate in 2010 la nivel
judetean.

4. Aprobarea documentatiilor tehnico - economice de realizare a unor
lucriri de modernizare a infrastructurii rutiere de interes judetean.

5. Aprobarea documentatiei tehnico-economice, faza proiect tehnic pentru
<Extindere clddire cu dotdrile corespunzdtoare gi modernizare utilitdli - Liceul
pentru deficienti de vedere Buzdu>.

6. Aprobarea documentatiei tehnico-economice, faza proiect tehnic
pentru <Extindere clddire cu dotdrile corespunzdtoare gi modernizare utilitdti -
Centrul gcolar pentru educatie incluzivd Buzdu>.

7. Aprobarea documentatiei tehnico-economice, faza proiect tehnic
pentru <Extindere clddire cu dotdrile corespunzdtoare gi modernizare utilitdli -

$coala speciald nr.2 Buzdu>.

8. Aprobarea promovbrii cererii de finantare - formb actualizatd - pentru
proiectul " Implementarea unei solulii de e - guvernare GIS la nivelul Consiliului
Judetean Buzdu pentru eficientizarea seruiciilor publice oferite consiliilor localq
cetdtenilor gi mediului de afacerl', in cadrul Programului Operational Sectorial
,,Cregterea Competitivitdtii Economice" 2007-2013, Axa III ,,Tehnologia
Informaliei gi Comunicatiilor pentru sectoarele privat gi public'i Domeniul Major
de Interuenlie 2 ,,Dezvoltarea gi cregterea eficienEei seruiciilor publice
electronice'i Operatiunea I ,,sustinerea implementdrii de solulii de e-guvernare
gi asigurarea conexiunii la broadband, acolo unde este necesar".

9. Aprobarea contributiei proprii a Consiliului Judetean Buzdu la
cofinantarea Proiectului " Controlul integrat al poludrii cu nutrienli'i

10. Primirea de noi membri gi modificarea Actului Constitutiv gi Statutului
Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitarb ,,Bttzdu 2008" la care judetul Buzbu
este membru asociat.

11. Aprobarea alocSrii unei sume de la bugetul propriu al judetului Buzbu
in vederea organizdrii gi desfSgurdrii unor actiuni dedicate Zilei Nafionale a
Romfiniei - 2OO9.

12. Actualizarea componenlei Comisiei paritare pentru atribuirea traseelor
cuprinse in Programul de transport judetean.



13. Aprobarea unei modificbri in statul de fundii al aparatului de
specialitate al Consiliului Judetean Buzbu.

14. Aprobarea avizelor date de Comisia tehnicb de amenajare a teritoriului
gi urbanism din data de22 octombrie 2009.

rr. rNFoRMiRr, NOTE inrneaim, TNTERqELnRT

De asemenea, vi propun, sb suplimentdm ordinea de zi cu doud proiecte
de hotirAri privind:

- ,,completarea programului de achizilii publice al Consiliul Judelean
Buzdu in anul 2009", care v-a fost inmdnat inainte de inceperea 5edintei gi,
respectiv,

- constatarea incetirii de drept a mandatului de consilier judetean a
domnului Nicu Cristian Costel.

Domnul Popescu D. Ion cerdnd permisiunea sb intervinb a spus:
- Domnule pregedinte, concomitent cu incetarea de drept a mandatului
domnului consilier judetean, propun gi Tnlocuirea acestuia cu urmbtorul pe lista
de supleanti a Paftidului Democrat - Liberal, domnul Vioiu Cristian.

Domnul Mocanu Victor: - S-a discutat aceastd chestiune, dar domnul Nicu
Cristian era gi membru in comisia de validare. Trebuie int6i sd stabilim
completarea acestei comisii gi ulterior sd validim un membru supleant de pe
lista Partidului Democrat - Liberal. Aceasta a fost singura chestiune care ne-a
determinat sE nu facem astizi aceastb operatiune.

*

* *

Supun aprobbrii ordinea dezi astfel completat5. Cine este pentru?

Supusd la vot, ordinea de zi a fost aprobatb cu 29 de voturi ,,pentru" de
cei 28 de consilieri judeteni prezenti la gedinfb gi Pregedintele Consiliulul
Judetean (29 de voturi ,,pentru)

Proiectele de hotir6re inscrise pe ordinea de zi astfel aprobatS, au fost
analizate gi discutate in gedintele comisiilor de specialitate din zilele de 22, 23,
27, 28 gi 29 octombrie a.c. Toate documentele le aveti la mape, aga cb vd
propun si trecem la desf5gurarea lucrbrilor gedintei.



1. Sunt interventii la proiectul de hotbrdre privind asigurarea caracterului
public al autorizatiilor de construire, precum gi al documentatiilor de amenajare
a teritoriului gi urbanism?

Nu au fost interventii. Supus la vot, proiectul de hot5r6re a fost aprobat
cu 29 de voturi ,,pentru" de cei 28 de consilieri judeteni prezenti la gedintb gi
Pregedintele Consiliului Judetean (29 de voturi ,,pentruJ.

2. Sunt observatii la proiectul de hotir6re privind aprobarea Planului
Judetean de gestionare a degeurilor in judetul BuzSu?

Nu au fost obseruatii, Supus la vot, proiectul de hotir6re a fost aprobat
cu 29 de voturi ,,pentru" de cei 28 de consilieri judeteni prezenti la geding5 gi
Pregedintele Consiliului Judetean (29 de voturi ,,pentruJ.

3. La proiectul de hotbrdre privind stabilirea taxelor gi tarifelor ce vor fi
practicate in 2010 la nivel judetean, vi informez cb urmare observaliilor
formulare in comisia buget-finanle, de domnul consilier Voicu Constantin,
anexele nr. 1 gi nr. 3 au fost rectificate. Vb supun la vot proiectul de hot5r6re.

Domnul Ghinioiu Constantin solicitdnd sd intervind a spus: - Domnule
Pregedinte, observalia mea ar fi urmbtoarea. tnleleg cb taxele gi tarifele pentru
2008 - 2009 au fost mSrite cu 5%. Dati fiind situafia economicb a Romdniei gi
a judetului ?n anul 2010, care sigur va fi o situalie economicb nu dintre cele mai
bune, consider cd ar fi corect gi am veni ?n intdmpinarea, at6t a societ5lilor
comerciale, cdt gi a persoanelor fizice dacS taxele gi tarifele ar r5mdne la nivelul
anului 2009. ingeleg ci la nivelul Consiliului Judelean este nevoie de sume
impoftante de banl pentru investitiile care se vor lansa Tn 2010, dar nu cred ci
aceastd cregtere va influenta hotdrdtor desfSgurarea acestor investilii. Propun
ca taxele gi tarifele si rim6nb la nivelul anului 2009.

*

tn acest moment in sala de gedinld a intrat domnul consilier judelean
Neagu Petre - Emanoil.

*

Domnul Mocanu Victor: - Domnule consilier, in 2008 - 2009 taxele au
rimas la nivelul lui 2008, in 2008 au rdmas la nivelul lui 2007. Deci noi acum

*



lucrbm cu taxele din 2007. O cregtere de 5olo este nesemnificativ5 gi cred cb nu
asta este problema. Impactul ar fi fost dacd tineam cont de hotirdrea gi de
modul in care Guvernul ne-a recomandat s5 mbrim taxele cu 20o/o. Noi am
mers cu 5olo.

Eu vb propun sb aprobdm proiectul de hotdrdre cu modificdrile care au
fost solicitate de domnul Voicu Constantin.

Nu au mai fost alte observatii. Proiectul de hotbr6re, supus la vot a fost
aprobat cu 29 de voturi ,,pentru" de cei 29 de consilieri judeteni prezenti la
gedin[5 gi Pregedintele Consiliului Judetean (29 de voturi ,,pentru') Si o ablinere
( Ghinioiu Constantin).

4. La proiectul de hotir6re privind aprobarea documentaliilor tehnico -
economice de realizare a unor lucrSri de modernizare a infrastructurii rutiere de
interes judetean, sunt obseruatii?

Nu au fost observatii. Supus la vot, proiectul de hotSrdre a fost aprobat
cu 30 de voturi ,,pentru" de cei 29 de consilieri judeteni prezen[i la gedintd gi
Pregedintele Consiliului Judetean (30 de voturi ,,pentruJ.

5, Sunt interventii la proiectul de hotdr6re privind aprobarea
documentatiei tehnico economice, faza proiect tehnic pentru <Extindere
clddire cu dotdrile corespunzdtoare gi modernizare utilitdli - Liceul pentru
deficienli de vedere Buzdu>*

Doamna Tudor Mariana: - Domnule Pregedinte, am o rugdminte, la toate
aceste documentatii ag vrea si fie prins, pentru consilierii judegeni, la
documentatia de proiect de hotbrdre gi aprobarea Consiliului tehnico
economic. Ei sunt cei care sunt de specialitate gi este bine sb avem gi punctul
de vedere al lor inainte de a lua o decizie.

Doamna Dumitra DrSghici, Secretarul judetului, a spus: - Este invocat
avizul Consiliului tehnico-economic in preambulul hotdr6rii.

Domnul Voicu Constantin: - Domnule Pregedinte, au fost trecute prin
Consiliul tehnico -economic Ai au fost aprobate de acesta.

Domnul Mocanu Victor: - Interventia este corectS, dar au fost trecute prin
Consiliul tehnico-economic gi avizate de acesta.

t(



Nu au mai fost alte interventii. Supus la vot, proiectul de hot5rdre a fost
aprobat cu 30 de voturi ,,pentru" de cei 29 de consilieri judeteni prezenti la
gedint5 gi Pregedintele Consiliului Judetean (30 de voturi ,,pentruJ.

*

* *

6. La proiectul de hotdr6re privind aprobarea documentaliei tehnico -
economice, faza proiect tehnic pentru <Extindere clddire cu dotdrile
corespunzdtoare gi modernizare utilitdli Centrul gcolar pentru educalie
incluzivd Buzdu>, sunt observatii.

Nu au fost observatii. Supus la vot, proiectul de hotdr6re a fost aprobat
cu 30 de voturi ,,pentru" de cei 29 de consilieri judeteni prezenli la gedin!5 gi
Pregedintele Consiliului Judetean (30 de voturi ,,pentruJ.

*

t ( *

7, La proiectul de hotbr6re privind aprobarea documentaliei tehnico-
economice, faza proiect tehnic pentru <Extindere clddire cu dotdrile
corespunzdtoare gi modernizare utilitdli - $coala speciald nr.2 Buzdu>, sunt
interventii?

Nu au fost interventii. Supus la vot, proiectul de hotdr6re a fost aprobat
cu 30 de voturi ,,pentru" de cei 29 de consilieri judeleni prezenli la gedin!5 gi
Pregedintele Consiliului Judetean (30 de voturi ,,pentruJ.

* * *

8. Sunt observatii la proiectul de hotbrire privind aprobarea promovdrii
cererii de finantare - formS actualizatd - pentru proiectul"Implementarea unei
solulii de e-guvernare GIS la nivelul Consiliului Judelean Buzdu pentru
eficientizarea seruiciilor publice oferite consiliilor locale, cetdlenilor gi mediului
de afacerl', in cadrul Programului Operalional Sectorial ,,Cregterea
Competitivitdlii Economice' 2007-2013, Axa III ,,Tehnologia Informaliei gi
Comunicaliilor pentru sectoarele privat gi public'i Domeniul Major de
Interuentie 2,,Dezvoltarea gi cregterea eficientei seruiciilor publice electronice'i
Operaliunea 1 ,,Sustinerea implementdrii de solulii de e-guvernare gi asigurarea
conexiunii la broadband, acolo unde este necesar".?



Nu au fost observatii. Supus la vot, proiectul de hotbrdre a fost aprobat
cu 30 de voturi ,,pentru" de cei 29 de consilieri judeteni prezenti la gedintb gi
Pregedintele Consiliului Judetean (30 de voturi ,,pentruJ.

*

* *

9. La proiectul de hotirAre privind contributia proprie a Consiliului
Judetean Buziu la cofinantarea Proiectului "Controlul integrat al poludrii cu
nutrienti'i sunt interventii?

Nu au fost interventii. Supus la vot, proiectul de hotdr6re a fost aprobat
cu 30 de voturi ,,pentru" de cei 29 de consilieri judeteni prezenti la gedintd gi
Pregedintele Consiliului Judetean (30 de voturi ,,pentruJ.

* * *

10. Sunt observatii la proiectul de hot5r6re privind primirea de noi
membri gi modificarea Actului Constitutiv gi Statutului Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitarb ,,Buzdu 2008' la care judetul BuzSu este membru asociat?

Domnul Mocanu Victor: - Retinem ceea ce a spus domnul Ghinioiu data
trecutS.

Domnul Ghinioiu Constantin: - Este ultima sau mai urmeaz5?

Doamna Tudor Mariana: - Trebuie sb meargi fiecare dintre noi sd facem
lobby pentru comunele care nu sau asociat deja.

Domnul Mocanu Victor: - Nu cred. Cdte sunt doamna Drdghici?

Doamna Dumitra Drighici: - Cele doub municipalititi, trei orage gi trei
comune: Ulmeni, Pietroasele gi Merei.

Nu au mai fost alte obseruatii. Supus la vot, proiectul de hotirdre a fost
aprobat cu 30 de voturi ,,pentru" de cei 29 de consilieri judeteni prezenti la
gedintb gi Pregedintele Consiliului Judetean (30 de voturi ,,pentruJ.

*

* *



11. La proiectul de hotir6re privind aprobarea alocirii unei sume de la
bugetul propriu al judetului Buzbu in vederea organizirii 9i desf5guririi unor
actiuni dedicate Zilei Nalionale a Romfiniei - 2009, sunt interventii ?

Doamna Tudor Mariana: - Noi am cerut incb de la comisia de specialitate
buget o fundamentare a acestor bani. Ni s-a spus cd ni se va da gi am primit in
aceastd dimineatd un deviz estimativ. Am vizut nigte sume trecute. Sd dbm
3,30 lei pe un stegulet mi se pare cam mult. Nu gtiu din ce material le face dar
sunt cam scumpe, Oare nu gbsim pe criza asta undeva mai ieftin?

Domnul Mocanu Victor: - Pre$urile sunt estimate, ele vor parcurge
procedeul licitatiei.

Doamna Tudor Mariana: - Sursa de finantare bbnuiesc cd este bugetul
propriu, din banii care sunt pentru manifestatii.

Domnul Mocanu Victor: - Eu cred cH este o solicitare decentd gi trebuie sb
participdm gi noi gi nu trebuie sd schimbim tradilia de 1 decembrie.

Doamna Tudor Mariana: - Nu am spus ci nu sunt de acord, sunt de
acord, dar cu jumdtate din acegti bani care se dau pe stegulele am putea face
nigte porlii pentru alti oameni care ar putea veni.

Domnul Mocanu Victor: - Acestea sunt nigte sume estimative. Nu cred cb
vom pl5ti acegti bani pentru aceste stegulele.

Doamna Tudor Mariana: - Nicio problemS, dupi l decembrie, la gedinta
din decembrie vom avea probabil o justificare. O agteptbm cu interes.

Nu au mai fost alte interventii, Supus la vot, proiectul de hotbr6re a fost
aprobat cu 30 de voturi ,,pentru" de cei 29 de consilieri judeleni prezengi la
gedintb gi Pregedintele consiliului Judelean (30 de voturi ,,pentru').

* * *

L2, La proiectul de hotirdre privind actualizarea componenlei Comisiei
paritare pentru atribuirea traseelor cuprinse in Programul de transport judelean,
sunt observatii?

Nu au fost observatii. Supus la vot, proiectul de hotdrdre a fost aprobat
cu 30 de voturi ,,pentru" de cei 29 de consilieri judeteni prezengi la gedin!5 gi
Pregedintele Consiliului Judetean (30 de voturi ,,pentruJ.



*

* *

13. La proiectul de hotbrdre privind aprobarea unei modificbri in statul de
functii al aparatului de specialitate al Consiliului Judetean Buzdu, sunt
interventii?

Nu au fost interventii. Supus la vot, proiectul de hotdrdre a fost aprobat
cu 30 de voturi ,,pentru" de cei 29 de consilieri judeteni prezenti la gedintd gi
Pregedintele Consiliului Judetean (30 d.e voturi ,,pentru').

L4. Sunt obseruatii la proiectul de hot5r6re privind aprobarea avizelor
date de Comisia tehnic5 de amenajare a teritoriului gi urbanism din data de 22
octombrie 2009?

Doamna Tudor Mariana: - Propun si se supund la vot f5rb primul punct
din lista anexati la hotir6re, pentru cb acest P.U.Z. de la Cozieni a fost discutat
in cadrul Comisiei de amenajare a teritoriului gi este pe o suprafati cu alunecSri
puternice de teren. In studiul hidrogeo sunt anumite conditii, inainte, deci
precizeazd studiul hidrogeo, inainte de a incepe constructia gi obtinerea tuturor
avizelor. Aceste lucrdri nu au fost f5cute pSni in momentul respectiv.

Domnul Mocanu Victor: - Nu vreau si vi contrazic dar Comisia tehnicS de
specialitate a Consiliului Judetean s-a pronuntat in acest sens. Deci aceastb
comisie a dat avizul, sunt in comisie reprezentanti ai organelor de specialitate.

Doamna Tudor Mariana: - Haideti sb facem o istorie a acestui aviz. S-a
mai votat o dati in aceasti comisie aceastd documentatie gi a avut un aviz
negativ. Doamna Petr5chescu, care este Arhitectul $ef al judetului Buzdu a
votat impotriva aviz5rii acestei documentatii. Am inleles cb doamna
Petrdchescu este acum in concediu medical.

Doamna Manolescu Cecilia, vicepregedinte al Consiliului judetean,
intervenind a spus: - Doamna PetrSchescu a fost prezentb la aceasti Comisie
de urbanism. Vi rog sE verificati procesul verbal.

Doamna Tudor Mariana: - Si cum a votat doamna Petrdchescu?

Doamna Manolescu Cecilia: - Nu gtiu cum a votat cb eu nu am fost in
comisie.

Domnul Rlnciog Dan, consilier judetean gi pregedinte al Comisiei tehnice:
- Este un aviz favorabil dat pentru acest proiect.



Domnul Mocanu Victor: - Supun la vot proiectul de
avizele date de comisia tehnicS de amenajare a teritoriului

hotirdre privind
in gedinta sa din

22.L0.2009.
tn acest moment in sala de gedinie a

Dobricd Dumitru.
intrat domnul consilier judetean

Nu au mai fost alte observatii. Supus la vot, proiectul de hotdrAre a fost
aprobat cu 22 de voturi ,,pentru" gi 9 abtineri (Tudor Mariana Carmen, Podeanu
Aurelian, Istrate $tefan, DrSgoi Emilian, Ene Dumitru, Enescu Liviu-Adrian, Ilieg
Alina, Olariu Vasile gi Mateegescu loan-Caton) de cei 30 de consilieri judeleni
prezenli la gedin!5 gi Pregedintele Con$liului Judefean.

*

15. Sunt obseruatii la proiectul de hotir6re prlvind completarea
programului de achizitii publice al Consiliul Judelean Buzbu in anul 2009?

Doamna Tudor Mariana: - Nu este precizatd sursa de finanlare domnule
Pregedinte. Nu este nici in nota de fundamentare.

Domnul Mocanu Victor: - Este din fondul de mediu.

Doamna Tudor Mariana: - Din fondul de mediu se face o finanlare, dar
gtim cd sunt cheltuieli neeligibile, inclusiv T.V.A -ul este neeligibil, la proiectele
finantate din fondul de mediu.

Doamna Dumitra Drbghici: - Este finanlat integral din fondul de mediu.
Fondul de mediu nu este fond extern, numai fondurile externe atrag suportarea
de WA de cdtre noi.

Domnul Mocanu Victor: - Fondul de mediu este un fond constituit de
guvern in bugetul de stat din taxa de poluare gi aici nu se pune problema
TVA ului care devine neeligibil. Toate cheltuielile sunt eligibile gi sunt
supoftate din acest fond.

Doamna Tudor Mariana: - Noi in acest moment nu avem acegti bani.

Domnul Mocanu Victor: - Cum si nu-i avem?

Doamna Tudor Mariana: - Dacd ii aveam ficeam o rectificare de buget.

Domnul Mocanu Victor: - Deci incd o dat5, noi trebuie s5 aprobdm aceste
actiuni, ?n baza aprobSrii vom semna contractul dupi care vom face achizilii
p6ni la sfirgitul anului.



Doamna Dumitra Dr5ghici, Secretarul judetului, intervenind a spus: - Ca
si ne incadrim in termenele previzute in legislatia de achizitii publice vb
rugdm si fiti de acord cu inscrierea in planul de achizitii a proiectului, urmSnd
ca procedura sd se declangeze la data semnirii contractului de finantare. Este o
chestiune extrem de urgentS.

Domnul Mocanu Victor: - Este vorba de 50 de miliarde de lei.

Doamna Tudor Mariana: - Sunt de. acord cu toate investitiile domnule
pregedinte, dar avem o problemi cu sursa de finantare.

Doamna Dumitra Dr5ghici: - Noi nu finantdm nimic, completbm planul de
achizitii ca sd putem declanga celelalte proceduri prevbzute de lege.

Domnul Mocanu Victor: - Cdnd am fbcut celelalte achizifii in care am avut
sursd de finantare externd sau bugetul n-am fbcut la fel?

Doamna Tudor Mariana: - La acest proiect noi nu avem cofinangare?

Domnul Mocanu Victor: - Nu.

Doamna Tudor Mariana: - Nimic?

Doamna Dumitra Dr5ghici: - Aveti anexati gi hotbrdrea L5712009, prima
hotirdre pe care am adoptat-o in sensul acesta gi spune acolo cd nu paftidpbm
cu sume.

Domnul Mocanu Victor: - Noi in acest program suntem coordonator gi,
respectiv, ordonatorul de credite pentru acest proiect.

Nu au mai fost obserualii. Supus la vot, proiectul de hotbrdre a fost
aprobat cu 31 de voturi ,,pentru" de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la
gedintb gi Pregedintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentru).

* * *

16. Supun la vot proiectul de hotirdre pentru constatarea incetdrii de
drept a mandatului de consilier judetean a domnului Nicu Cristian Costel, cu
precizarea ci validarea mandatului de consilier judetean a urmbtorului supleant
de pe lista PD-L va fi realizati in urmdtoarea gedintS.



Supus la vot, proiectul de hotirdre a fost aprobat cu 31 de voturi
"pentru" de cei 30 de consilieri judeleni prezenli la gedinld gi- FregeOinteleConsiliului Judelean (31 de voturi ,,[entiu,). 

'

Domnul Mocanu Victor: - Ar trebui, doamna Secretar al judelului ca tot inaceastS gedinld sd compretim comisia de validare.

Doamna Dumitra Dr5ghici: - Din comisia de validare a fdcut parte domnulNicu cristian din partea Partidului Democrat - Liberal. Dacd partiduluiDemocrat - Liberal formuleaz5 o propunere pentru comisia de validare ar fifoarte bine pentru. ca Tn gedinla uimdtoare si intrbm-i, urrioarea mandatuluiurmdtorului de pe lista desupleanli a ..*tri-partid _ pD-1.

Domnul Popescu D. Ion: - Propun pe domnul consilier judelean MunteanuSorin in Comisia de validare.

Domnul Mocanu victor: - sunteli de acord cu aceasti propunere?

Toti cei 30 consilieri judefeni.gi Pregedintele consiliului judelean Buzdu aufost de acord cu propunerea fELutEisr o'" uoturi ,,pentruJ.

* * *

rr' La ultimul punct al ordinit de zi,Inform5ri, intrebiri, interpef5ri suntinterventii?
*

intruc6t ordinea .d" 4a fog! epuizatS, declar inchise rucr5rife gedinlei de astbzi.LucrSrile gedinlei au luat srArgit.
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